
 

 

 

Zápis z jednání  
Exekutivy 

Českého svazu házené č. 6 
 

 
 
 
 
 
 
 

4. 10. 2018 
Praha 
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Přítomni: 
 
Omluveni: 

p. Adámek, p. Bělka, p. Čurda, p. Chvalný, sl. Hapková, p. Kolář, p. Novák, 
p. Srba 
p. Bochnia 

  
Trvání: Čtvrtek  4.10.2018, 9:10 - 15:00 

 
 
 



Kontrola plnění úkolů 

  
Kontrola plnění 
úkolů 

Splněné úkoly 

Úkol č.18/035 Předložit návrhy na úpravu Stanov. 

Úkol č.18/042 Předložit návrh na odměňování členů Exekutivy ČSH a prezidenta ČSH na nejbližším 
jednání Rady ČSH. 

Úkol č.18/051 Předložit návrh Statutu trenérské komise ČSH. 

Úkol č.18/052 Specifikovat podmínky poskytnutí příspěvku na účast ve 2. lize starších dorostenek. 

 
 

Kontrola 
plnění úkolů 

Nesplněné úkoly 

Úkol č.18/023 
 

Předložit písemný materiál s hodnocením aktuálně platných smluv uzavřených mezi 
CS Handball a obchodními partnery a doporučit podmínky jejich dalšího 
pokračování. 
(Zodpovídá: p. Srba, p. Kolář, nový termín: 31. 10. 2018) 

Úkol č.18/032 
 

Předložit písemný materiál s hodnocením aktuálně platných smluv týkajících se 
marketingové a mediální prezentace házené. 
(Zodpovídá: p. Srba, p. Kolář, nový termín 31.10.2018) 

Úkol č.18/034 
 

Předložit konkrétní výklad GDPR pro ČSH a informovat o něm kluby sdružené v ČSH. 
(Zodpovídá: p. Chvalný, nový termín: 31. 12. 2018) 

Úkol č.18/041 Uzavřít smlouvu o výkonu funkce s jednatelem CS Handball. 
(Zodpovídá: p. Chvalný, p. Srba, nový termín: 31. 10. 2018) 

Úkol č.18/044 
 

Provést nezbytné úkony pro reorganizaci sekretariátu ČSH dle schválené organizační 
struktury. 
(Zodpovídá: p. Chvalný, nový termín: 31. 12. 2018)  

Úkol č.18/050 Předložit návrh koncepce rozvoje Beach Handball a dalších alternativních forem 
házené (návrhu rozvoje soutěží, reprezentace, vzdělání, trenérů, rozhodčích, 
institucionalizace) včetně návrhu statutu komise a její personální obsazení. 
(Zodpovídá: p. Chvalný, nový termín: 31. 10. 2018) 

 
 

Kontrola 
plnění úkolů 

Trvající úkoly 

Úkol č.18/007 
 

Připravit návrh změn stanov ČSH k vnitrosvazové diskuzi. 
(Zodpovídá: p. Bochnia, termín: 15. 10. 2018) 

Úkol č.18/008 
 

Projednat s předsedou OKK výhrady uvedené ve zprávě OKK a poskytnout součinnost 
při realizaci kontrol. 
(Zodpovídá: p. Chvalný, termín: 31. 12. 2018) 

 

 

Kontrola 
plnění úkolů 

Zrušené úkoly 

Úkol č.18/049 Zajistit inventuru skladu reprezentačního vybavení a předložit výsledek na dalším 
jednání Exekutivy ČSH. 

Úkol č.18/046 Aktualizovat seznam všech smluvních závazků ČSH a CS Handball do předepsaného 
formuláře. 

  



Projednávaná problematika 
 

Projednávaná 
problematika 

Ověřovatel zápisu 

Závěr Exekutiva ČSH schválila ověřovatele zápisu z jednání – p. Čurda. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Hlasování per rollam 

Závěr Exekutiva vzala na vědomí výsledky hlasování per rollam ze dne 19. 9. 2018, jejíž 
předmětem bylo schválení uzavření rámcové smlouvy o zajištění reklamního LED 
systému pro TV utkání Extraligy, MOL ligy a reprezentačních utkání se společností 
AGE 21, a.s.  
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje uzavření rámcové smlouvy o spolupráci při 
zajištění reklamního LED systému u televizních přenosů se společností AGE 21, 
a. s. Hlasování: pro 8, proti 1, zdržel se 0. 
Na žádost člena Exekutivy p. Adámka byl zveřejněn výsledek hlasování – pro: 
Adámek, Bochnia, Bělka, Čurda, Hapková, Chvalný, Kolář – proti: Srba 
Členům Exekutivy ČSH bylo připomenuto, že pokud se v hlasování per rolam 
písemně nevyjádří, platí dle schválených Zásad jednání Exekutivy, že hlasují proti. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Jednání Rady ČSH 

Závěr Exekutiva se seznámila s výsledky jednání Rady ČSH, jejíž jednání proběhlo dne 
31.8.2018 a 1.9.2018. Jednání Rady bylo přítomno 12 z 20 členů, přítomen byl 
prezident ČSH. Rada ČSH  

 schválila Zprávu o hospodaření ČSH za rok 2017 

 schválila úpravu Rozpočtu ČSH na rok 2018 

 vzala na vědomí informaci o stavu kauz řešených Exekutivou a vyjádřila 
souhlas s postupem Exekutivy ČSH při jejich řešení 

 schválila odměňování členů Exekutivy a prezidenta  
Rada ČSH projednala doporučení, které schválila 19.1.2018 vůči konání minulé 
Exekutivy. Doporučení, která zůstávají v platnosti 

 předložit návrh úprav Stanov nejméně 60 dní před jednáním Konference 
(bude splněno, Exekutiva předpokládá dodržení uvedeného termínu) 

 zasílat stav účtů jednotlivých krajských svazů jednou měsíčně (s přechodem 
na nový účetní systému budou mít krajské svazy házené on-line přehled o 
svých účetních obratech) 

 sjednotit Disciplinární řád a Rozpis soutěží ČSH ve věci disciplinárních 
postihů bez disciplinárního řízení, a to v počtu přímých diskvalifikací, za 
které bude hráč automaticky bez disciplinárního řízení potrestán ZZČ 
(soutěžní komise bude uvedenou problematiku projednávat) 

 připravit úpravu Stanov na konferenci ČSH včetně úpravy postavení 
pobočných spolků (KSH) a postavení Rady ČSH ve smyslu rozšíření 
kompetencí tohoto orgánu (příprava stanov probíhá) 

Rada ČSH projednala nová doporučení vůči nové Exekutivě 

 předat právnímu zástupci k posouzení, zda došlo k porušení péče řádného 
hospodáře při výraznému překročení rozpočtu akce Handball Days. 

Exekutiva se bude doporučeními zabývat.  

 
 



Projednávaná 
problematika 

Další postup v kauzách ČSH a CS Handball 

Závěr Exekutiva ČSH se seznámila s průběhem jednotlivých kauz a s dalšími navrhovanými 
kroky vedoucími k jejich dořešení. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje navrhované postupy právního zástupce 
v pokračování jednotlivých kauz. Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Reorganizace sekretariátu ČSH 

Závěr Exekutiva se seznámila se stavem reorganizace sekretariátu, která měla být 
dokončena do 30.9.2018. S ohledem na odchod generálního sekretáře nebyla 
reorganizace sekretariátu dokončena. 
V průběhu září skončili ve svých funkcích generální sekretář p. Kozma, manažer 
ženské reprezentace p. Kubeš, ředitel soutěží p. Konečný. V září do pracovního 
poměru nastoupil metodik p. Tůma. 

 Na neobsazenou pozici manažera ženské reprezentace byl vypsán inzerát 
(web ČSH a jobs.cz). Pozice manažera ženské reprezentace budou dočasně 
zastávat Klára Černá a Kateřina Keclíková (nad rámec své činnosti šéftrenéra 
TCM).  

 Na neobsazenou pozici soutěžní asistent byl vypsán inzerát (web ČSH). 
Zatím dočasně funguje soutěžní úsek ve dvou pracovnících. 

 Na neobsazenou pozici marketingového pracovníka provede marketingová 
a PR komise oslovení žadatelů z minulého výběrového řízení. Zajištění 
kvalifikačního utkání provede externě p. Pelikán. Podporu nejnutnější 
činnosti marketingového úseku provede office manager a prezident ČSH.  

Exekutiva ČSH diskutovala o obsazení pozice generálního sekretáře. V diskusi se 
shodla, že musí být vypsáno co nejdříve výběrové řízení na tuto pozici. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Prostory sekretariátu 

Závěr Na základě neformální diskuse členů Exekutivy v průběhu i mimo oficiální jednání 
předložil prezident ČSH návrh na přestěhování sekretariátu ČSH do nových 
modernějších prostor. Zároveň předložil návrh na lokalitu a cenovou nabídku nájmu 
a nájemních služeb. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje přestěhování sekretariátu. Hlasování: pro 8, 
proti 0, zdržel se 0. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Zajištění skladu 

Závěr Exekutiva ČSH se seznámila s řešením otázky skladu. 
Personálně byl zajištěn chod skladu reprezentačního vybavení. Byli zajištěni 2 
skladníci - pro mužskou složku pí. Krajčírová a pro ženskou složku pí. Kvášová. 
Skladníci převezmou rovněž agendu výživových doplňků, tejpů a potisku 
sportovního vybavení. Pro zajištění správy sportovního a jiného vybavení skladu 
budou komunikovat jak s technickými vedoucími reprezentačních družstev, tak 
s dodavateli. 
Inventura skladu je nyní povinností nových skladníků, z toho důvodu nebude 
Exekutiva ČSH požadovat předložení inventury (úkol 18/049) a nadále bude 
kontrola inventurních seznamů v kompetenci příslušných komisí. 
V případě realizace přestěhování sekretariátu je v jednání i nový prostor pro sklad. 



 

Projednávaná 
problematika 

Partnerství – MOL 
 

Závěr Exekutiva ČSH se seznámila s postupem jednání se SZH ohledně partnera MOL. 
V den jednání Exekutivy byl obdržen návrh smlouvy (resp. smluvní dodatek), který 
ale není v souladu s vyjádřením SZH na schůzce klubů MOL 6. 6. 2018 v Brně, 
smlouva má být třístranná a sjednána na tříleté období. 
Pokud ČSH neobdrží smlouvu ve schválených parametrech v následujících dnech, 
bude do 14 dnů svolána schůzka českých klubů WHIL, na které bude tato 
problematika projednána. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje další postup v otázce uzavření partnerství na 
generálního partnera WHIL. Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Ustavení Komise ČSH pro alternativní druhy házené 

Závěr Exekutiva ČSH neprojednávala předložený písemný materiál pracovní skupiny, 
který by měl být podkladem pro vznik komise pro alternativní druhy házené.  
Exekutiva ČSH žádá o dopracování předloženého materiálu, zejména o 
předpokládaném rozpočtu komise, legislativní řešení kompetencí komise ve vztahu 
k jiným komisím (soutěžní, reprezentační) 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Statut trenérské komise ČSH 

Závěr Exekutiva ČSH se seznámila s dopracovaným Statutem trenérské komise ČSH, 
který předložil p. Bělka. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje Statut trenérské komise ČSH. Hlasování: 
pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Rozdělení poplatku EHF za výchovu reprezentanta 

Závěr Exekutiva ČSH obdržela žádost DHK Baník Most týkající se rozdělení poplatku EHF 
za výchovu reprezentanta mezi klub a ČSH. Bývalý prezident přislíbil oddílům WHIL 
rozdělení tohoto poplatku mezi klub a ČSH. 
Uvedený poplatek je na základě předpisu EHF výhradním příjmem svazu v případě 
zahraničního přestupu reprezentanta. Klub je na druhé straně výhradním 
příjemcem výchovného dle reglementu EHF. 
Exekutiva po obsáhlé diskuzi přijala stanovisko k této problematice a předseda SK 
ČSH odpoví žadateli v tomto duchu. 
Usnesení: Exekutiva ČSH považuje navrhované řešení za nesystémový přístup, 
který by podporoval pouze malou skupinu vybraných klubů. Exekutiva ČSH se 
bude tímto námětem zabývat tak, aby přijaté řešení bylo komplexní. Hlasování: 
pro 7, proti 1, zdržel se 0. 

 
 
 
 
 
 
 



Projednávaná 
problematika 

Informace z Trenérské komise 

Závěr Předseda trenérské komise podal informaci z činnosti komise, zejména o: 

 průběhu školení Master Coach, 

 pokračování školení trenérů licence B, 

 doškolovacím semináři (B, C) dle starého systému. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Informace ze Soutěžní komise 

Závěr Předseda soutěžní komise podal informace z činnosti komise, zejména o: 

 kontumaci utkání ml. dorostu Zubří – Frýdek Místek J042 z důvodu startu 
neoprávněných hráčů. Postižený oddíl (Frýdek-Místek) podal odvolání proti 
rozhodnutí SK ČSH k OKK ČSH, 

 námitce HC ROBE Zubří proti výsledku utkání č. A020 – předseda SK podal 
stručnou informaci o této námitce a nastínil možná řešení, o námitce bude 
rozhodovat SK ČSH v nejbližších dnech, 

 společném semináři rozhodčích nejvyšších skupin a delegátů 2. 9. 2018 – 
náhradní seminář pro neúspěšné frekventanty je plánován na 13. 10. 2018. 

 společném jednání s kluby Strabag Rail Extraligy v Hranicích, které se 
uskuteční dne 17. 10. 2018  

 dohodě s marketingovou komisí o standardizování postupů při utkání 
nejvyšších soutěží mužů a žen s ohledem na marketingové závazky ČSH. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Informace z Komise rozhodčích 

Závěr Předseda komise rozhodčích podal informace z činnosti komise, zejména o: 

 plánovaných termínech seminářů rozhodčích, které budou zveřejněny do 
15. 10. 2018 na webu ČSH, 

 SVK potvrdil účast 3 párů na semináři perspektivních rozhodčích, 

 pozvánce na seminář rozhodčích před MS do Frankfurtu pro dvojici 
Horáček-Novotný 

 vyřazení dvojice Blanár - Haramul z listiny rozhodčích EHF (řeší předseda KR 
ČSH s předsedou TRC EHF), 

 reaktivování dvojice Opava-Válek, kteří jsou již nasazováni v rámci soutěží 
EHF, 

 nutnosti řešení (ve spolupráci s marketingovou komisí) dovybavení 
rozhodčích (Mizuno). 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Projednávaná 
problematika 

Informace z Reprezentační komise 

Závěr Předseda reprezentační komise mužů podal informaci z činnosti komise, zejména 
o: 

 přípravách kvalifikačního utkání ČR – Finsko, 

 možnostech vzdělávacího portálu pro potřeby reprezentace, 

 zajištění kvalifikačního utkání Bosna a Hercegovina – ČR (žádost o změnu 
termínu utkání ze strany Bosny, zájem ČT o vysílání), 

 ustavení jednotného termínu všech posledních kol kvalifikace mužů na 
EURO 2020 (červen 2019). 

Předseda reprezentační komise žen podal informaci z činnosti komise, zejména o: 

 připravovaném srazu dorostenek, juniorek společně se seniorským 
reprezentačním družstvem 

 proběhlém jednání reprezentační komise žen. 

 hodnocení společné akce RD žen a RD juniorek v Olomouci ve dnech 2.9.-
4.9.2018, 

 o proběhlé akci RD dorostenek v Břve ve dnech 8.9.-10.9.2018, 

 o proběhlé akci RD žen ve dnech 23.9.-28.9.2018, TK v Luhačovicích a dvě 
MÚ se Slovenskem v Púchově,  

 o proběhlé akci RD juniorek ve dnech 25.9.-30.9.2018, TK a  dvě MU s 
Rakouskem v Břve, 

 o proběhlé akci RD dorostenek v Břve ve dnech 26.9.-30.9.2018. 
Předseda RKŽ dále  

 upozornil na termínovou kolizi utkání DHC Slavia Praha-HC Zlín se 
začátkem reprezentační akce RD žen dne 23.9.2018 (neděle). Dle ujednání 
na společném jednání klubů WHIL se utkání před nadcházející 
reprezentační akcí žen musí odehrát nejpozději v sobotu, 

 požádal členy marketingové komise o pracovní schůzku v rámci koordinace 
nadcházejících akcí RD žen - turnaj O štít města Chebu a ME ve Francii, 

 požádal o zajištění informací z ČOV k účasti RD dorostenek na akci EYOF 
2019 v Azerbajdžánu. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Informace z Marketingová a PR komise 

Závěr Oba zástupci Exekutivy p. Kolář a V. Srba podali informaci z činnosti komise, 
zejména o:  

 přípravě strategického plánu v oblasti marketingu a PR, který představí 
komise na nejbližším jednání Exekutivy, 

 marketingovém a organizačním zajištění kvalifikačního utkání mužů v Plzni, 

 zajištění účasti novinářů na ME žen ve Francii, 

 jednání k zajištění rozšíření vozového parku ČSH formou sponzoringu, 

 jednání s zástupci firmy Levesportkoncept (Mizuno) o okruzích spolupráce, 
zejména o zájmu ČSH ukončit smlouvu k 30.6.2019 (ekonomické, dotační, 
daňové důvody) a vypsat výběrové řízení na dodavatele sportovního 
vybavení dle zákona o veřejných zakázkách, 

 jednání se zástupci firmy HNM Factory (Select) 

 
 
 
 



Projednávaná 
problematika 

Informace z Metodické komise 

Závěr Předsedkyně metodické komise podala informaci z činnosti komise, zejména o: 

 proběhlých dvou jednání komise, 

 vytvoření návrhu jednotlivých modulů pro metodický portál – veřejné i 
neveřejné části a vyhodnocení nabídek software pro metodický portál, 

 průběžné tvorbě obecného metodického konceptu členy metodické 
komise, 

 nedoporučení Projektu podpory trenérů, protože v této chvíli je těžko 
uchopitelný a skrývá v sobě řadu principiálních problémů. MK navrhuje 
upřesnit a dotvořit koncept a projekt přípravy talentované mládeže a poté 
až navázat s dalšími projekty. 

 přípravě akreditace programu DVPP u M,ŠMT, který má za cíl umožnit 
školení učitelů a zvýšení zájmu o výuku házené na škole. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Informace prezidenta 

Závěr Prezident ČSH podal Exekutivě ČSH zásadní informace ze své činnosti. 
Proběhla společná jednání zástupců svazu házené, volejbalu, basketbalu a florbalu 
o přípravě společného investičního programu na výstavbu sportovní infrastruktury, 
který by měl koordinovat výstavbu sportovního hal v období 2020 -2024. 
Prezident ČSH se účastnil společných jednání 6 největších týmových sportů s cílem 
navýšení státní podpory pro týmové sporty. V této souvislost prezident ČSH vyjádřil 
názor o nutnosti podpory malých a středních klubů ČSH, které nečerpají podporu 
ze systému talentované mládeže. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Hospodaření ČSH v roce 2018 a příprava rozpočtu ČSH na rok 2019 

Závěr Prezident ČSH podal Exekutivě ČSH informace z ekonomické činnosti svazu. 
Byla dokončena hlavní část rekonstrukce účetnictví ČSH a CS Handball za období od 
počátku roku 2018 do konce září 2018 v souvislosti s přechodem na jiný systém 
přípravy, sestavení a vyhodnocování rozpočtu ČSH. V další fázi bude probíhat: 

 kontrola jednotlivých položek a příprava na vyúčtování státních dotací (do 
14.11. musí být předložena úprava rozpočtu jednotlivých státních dotací na 
MŠMT) 

 zprovoznění on-line přístupů pro regionální svazy a pracovníky sekretariátu 
za účelem rychlejší kontroly nákladů a výnosů. 

Byla zahájena příprava rozpočtu ČSH (včetně CS Handball) na rok 2019. Prezident 
ČSH vyzval členy Exekutivy, aby předložili návrhy zásadních a významných úprav 
rozpočtových položek (včetně jejich vyčíslení) v roce 2019 proti rozpočtu (resp. 
skutečnosti) 2018 za svěřenou oblast jejich činnosti . 

Úkol č.18/053 Předložit úvodní podklady pro sestavení rozpočtu ČSH na rok 2019. 

Odpovídá: všichni členové Exekutivy 

Termín: 31. 10. 2018 

 
 
 
 
 
 



Projednávaná 
problematika 

Ekonomická směrnice – cestovní náhrady 

Závěr Exekutiva projednala téma cestovních náhrad při použití soukromého vozidla 
zejména pro potřeby reprezentace, kde by měla být stanovena vyšší sazba za 
použití osobního auta s přívěsem nebo dodávky. Předseda RKŽ v konkrétním 
případě rozhodl o sazbě 6,50 Kč/km při využití osobního auta s přívěsem a 10 Kč/km 
při využití dodávky.  
Exekutiva se shodla na potřebě upravit Ekonomickou směrnici tak, aby sazby byly 
odpovídající velikosti vozidla, případně při použití přívěsu. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje výplatu cestovného při zajištění dopravy 
materiálu na reprezentační akci v souladu s rozhodnutím předsedy RKŽ. 
Hlasování: 7 pro, proti 0, zdržel se 1. 

Úkol č.18/054 Předložit návrh úpravy Ekonomické směrnice s řešením náhrady cestovného při 
zajištění reprezentační akce jiným než osobním automobilem. 

Odpovídá: p. Chvalný 

Termín: 31. 10. 2018 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Různé 

Závěr  Exekutiva se dohodla, že v rámci příštího jednání proběhne diskuse na téma 
fungování systému talentované mládeže. 

 Prezident oznámil ukončení úkolu č. 18/046 - Aktualizovat seznam všech 
smluvních závazků ČSH a CS Handball do předepsaného formuláře. Tento 
úkol bude řešen nadále na úrovni sekretariátu 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Příští jednání Exekutivy ČSH 

Závěr Příští jednání Exekutivy ČSH se koná dne 1. 11. 2018 

 
 

Zapsala Petra Korandová 

 

Zpracoval Petra Korandová, Jaroslav Chvalný 

 

Ověřoval Daniel Čurda 

 

Datum 18. 10. 2018 

 


